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§ 6   

Förlängning av avtal för måltider till Dianagårdens 
vård- och omsorgsboende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att förlänga avtalet med Sodexo 

AB för perioden 2016-01-16 till och med 2017-01-15. 

2. Stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna 

förlängningsavtal. 
 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden har avtal med Sodexo för tillagning och 

leverans av kalla måltider till Dianagårdens vård- och 

omsorgsboende. Avtalet löper ut den 15 januari 2016 och en 

skriftlig överenskommelse om förlängning behöver träffas. 

Förvaltningens uppfattning är att samarbetet med Sodexo 

fungerar bra. Som en led i att utveckla maten och 

måltidssituationen kommer leverantören att bistå Dianagården 

med handledning hur maten ska tillagas och serveras på bästa 

sätt.  

 

Förvaltningens samlade bedömning är att leverantören uppfyller 

gällande avtal och föreslår att avtalet förlängs för perioden 

2016-01-16 till och med 2017-01-15.  

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 25 maj 2015. 

Dnr 2015-326-2.2.2. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordförande Therese Carlborg m.fl. (M) och ledamoten 

Mimmi Deljerud Engholm (FP) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt följande. 

 

Uppföljningen av upphandlade verksamheter inom 

stadsdelsnämndens verksamhetsområde visar att kvaliteten 

överlag är god och att nämndens och förvaltningens verktyg för 

uppföljning fungerar. 

 

Ärendet belyser de utmaningar som funnits gällande 

Dianagårdens mathållning. Inom flertalet verksamheter finns 

utrymme för förbättringar, vilket gäller även för verksamheter 
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som både ägs och drivs direkt genom kommunal försorg. Det 

finns dock positiva värden som inte låter sig mätas med 

nuvarande metoder. Därför ser Alliansen positivt på att 

leverantören nu kommer att bistå Dianagården med handledning 

kring mathållning. 

 

Vi ser gärna många ytterligare förbättringar inom såväl 

entreprenaddriven som kommunalt driven verksamhet inom 

Östermalms stadsdel. Vi är dock övertygade om att en långsiktig 

positiv utveckling är möjlig endast i en miljö där alternativ inom 

verksamheterna tillåts verka och utvecklas.  

 
Ersättaryttrande 

Ersättarna Malin Björk (C) och George Saari (KD) anmälde att 

om de hade tjänstgjort i nämnden hade de ställt sig bakom 

moderaternas och folkpartiets särskilda uttalande. 

 

 

 

 

 

 


